
    

Motie ‘Wat doen we in de tussentijd?’ 

Indiener: D66-DV-VVD 

De Raad van de Gemeente Voerendaal in openbare vergadering bijeen op 7 november 2024 

Constaterende dat: 

• Er in het 1e kwartaal van 2024 duidelijk werd dat een nieuwe school in Ransdaal niet eerder dan in 2034 gereed 
zal zijn. 

• Er op 4 juli 2024 een motie ‘toekomstbestendig onderwijs in Ransdaal’ in de raad is aangenomen waarin de 
coalitiepartijen hebben verzocht om een nieuw raadsvoorstel voor eind 2024 inzake de school in Ransdaal. 

• Er op 4 september invulling is gegeven door het college aan een thema-sessie over de school in Ransdaal waarbij 
Innovo, Burgerinitiatief Ransdaal, het college, ambtenaren en raadsleden aanwezig waren en dat op deze sessie 
door het college, met ondersteuning van de ambtenaren, duidelijk is gemaakt dat 2034 zeer waarschijnlijk de 
vroegst mogelijke planning is, met een minimale kans op versnelling.  

• Dat Innovo al eerder in de media en ook op 4 september heeft aangegeven dat 10 jaar te/erg lang is en dat er op 
dit moment al heel veel wordt gevraagd van leerkrachten en leerlingen om kwalitatief goed onderwijs in Ransdaal 
te kunnen geven. 

 
Overwegende dat: 

• De periode tussen nu en 2034 en de te nemen maatregelen voor het huidige gebouw (inclusief bijgebouw) niet 
concreet zijn gemaakt. 

• Ook een schoolgebouw in Ransdaal in 2030 moet voldoen aan strenge klimaatnormen. 

• De Wet planmatige aanpak onderwijshuisvesting naar verwachting op 1 augustus 2025 moet ingaan, waarbij 
gemeenten en schoolbesturen meer planmatig moeten samenwerken bij de bouw en het onderhoud van 
schoolgebouwen. 

• Een goede impuls voor het schoolgebouw in Ransdaal kan voorkomen dat de situatie voor leerlingen en 
leerkrachten verder verslechterd en rust geeft voor de nieuwbouw 

• Dat de school zo aantrekkelijk mogelijk gemaakt moet worden voor potentiële leerlingen om aan de doelstelling 
van wethouder Braun te voldoen. Hij riep de ouders in Ransdaal op in de raadsvergadering van 4 juli om zoveel 
mogelijk kinderen in Ransdaal naar school te sturen. 

 
Verzoekt het college: 

• Samen met Innovo een uitvoeringsplan op te stellen waarbij de komende jaren, tot de ingebruikname van de 

nieuwe school een goede en hoogwaardige onderwijskwaliteit geboden kan worden aan de leerlingen in 

Ransdaal. 

o Noodzakelijke investeringen (grootschalig onderhoud en renovatie) voor de school in Ransdaal tot 2034 in 

kaart te brengen. 

o Welke extra investeringen nog mogelijk en verantwoord zijn voor de verwachte gebruiksperiode van 10 jaar. 

o Een realistische doorkijk in kosten en planning te maken, wanneer deze investeringen kunnen worden 

gedaan en wanneer dit kan worden gerealiseerd en waaruit duidelijk blijkt wie voor welk deel verantwoordelijk is: 

de gemeente Voerendaal of Innovo. 

• Gezien de urgentie van dit dossier en de eerder door de raad geaccordeerde in het tweede kwartaal van 2025 

(tezamen met resultaat locatiestudie) dit plan in een raadsvoorstel aan de raad voor te leggen. 

En gaat over tot de orde van de dag.  
 
D66  Democraten Voerendaal VVD 
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